



CLP Power Hong Kong Limited Used Vehicles Auction

中華電力有限公司二手車輛拍賣

Auction Date & Time: Wednesday, 10 December, 2025 at 2:00 p.m.

拍賣日期及時間: 2025年12月10日(星期三)下午2:00

Auction Venue: Unit A1, 10/F., Summit Building, No. 30 Man Yue Street, Hunghom, Kln.

拍賣地點: 九龍紅磡民裕街30號興業工商大廈10字樓A1室

Item	Veh No.	Make/Model	Year	Engine Size	Approx Mileage	Licence Expiry	Body Condition	Mechanical Condition
1	XD2664	Lexus GS450h	2012	3,456	167,559	18 Oct 25	Fair	Fair
2	RL8893	Lexus LS600h	2013	4,969	121,387	25 Sep 25	Fair	Fair
3	ZW3914	Toyota BZ4X	2024	-	1,090	22 Jan 26	Poor	Poor
4	MZ1407	Toyota Hiace (Auto-Trans)	2007	2,694	198,327	20 Aug 25	Fair	Poor
5	MZ1594	Toyota Hiace (Auto-Trans)	2007	2,694	133,924	20 Aug 25	Fair	Poor
6	MZ8429	Toyota Hiace (Auto-Trans)	2007	2,694	178,527	12 Sep 25	Fair	Poor
7	RU3293	Toyota Hiace (Manual-Trans)	2012	2,694	142,343	02 Dec 25	Fair	Poor
8	SJ7413	Toyota Hiace (Auto-Trans)	2013	1,998	210,449	05 Dec 25	Fair	Poor
9	SV5934	Toyota Hiace (Auto-Trans)	2014	1,998	141,458	21 Jul 26	Poor	Poor
10	UF2360	TOYOTA 2.0 6A/T HIACE(PETROL)	2016	1,998	386,124	04 Aug 26	Fair	Poor
11	UK1545	TOYOTA 2.0 6A/T HIACE(PETROL)	2016	1,998	206,910	26 Oct 25	Fair	Fair
12	UK1597	TOYOTA 2.0 6A/T HIACE(PETROL)	2016	1,998	305,886	26 Oct 26	Fair	Fair
13	UK2124	TOYOTA 2.0 6A/T HIACE(PETROL)	2016	1,998	265,618	26 Oct 26	Poor	Poor
14	UL4610	TOYOTA 2.0 6A/T HIACE(PETROL)	2016	1,998	416,736	27 Nov 25	Poor	Poor
15	UL4634	TOYOTA 2.0 6A/T HIACE(PETROL)	2016	1,998	422,702	27 Nov 25	Poor	Poor
16	UL4765	TOYOTA 2.0 6A/T HIACE(PETROL)	2016	1,998	175,697	27 Nov 25	Poor	Poor
17	UL6414	TOYOTA 2.0 6A/T HIACE(PETROL)	2016	1,998	311,758	27 Nov 25	Poor	Poor
18	US3751	TOYOTA 2.0 6A/T HIACE(PETROL)	2016	1,998	227,875	23 Mar 26	Fair	Fair
19	VE5070	TOYOTA 2.0 6A/T HIACE(PETROL)	2017	1,998	112,763	19 Dec 25	Poor	Poor
20	VE5204	TOYOTA 2.0 6A/T HIACE(PETROL)	2017	1,998	66,653	19 Dec 25	Poor	Poor
21	VW6915	Toyota Hiace(AutoTrans-Diesel)	2018	2,755	69,045	09 Dec 25	Poor	Poor
22	VW7300	Toyota Hiace(AutoTrans-Diesel)	2018	2,755	227,924	09 Dec 25	Poor	Poor
23	WG4030	Toyota Hiace(AutoTrans-Diesel)	2018	2,755	97,935	29 Jul 25	Poor	Poor
24	TU2483	KIA K2500 Tail-lift (Manual)	2015	2,497	232,177	28 Dec 24	Fair	Fair
25	SP 731	Toyota Alphard HV	2014	3,456	107,090	25 Mar 26	Fair	Fair
26	SF5492	Isuzu 4WD Pick-up	2013	2,499	76,080	16 Sep 25	Poor	Fair
27	SF5812	Isuzu 4WD Pick-up	2013	2,499	62,971	16 Sep 25	Poor	Poor
28	RR7002	Ambulance-K (Mercedes Benz)	2011	2,987	18,886	27 Sep 25	Fair	Fair
29	YZ7530	Lexus GS450h	2011	3,456	49,717	30 Nov 23	Fair	Poor , Engine & Warning lamp
30	UK3882	Nissan Leaf(EV)	2016	-	81,914	27 Oct 23	Poor	Poor
31	TV7625	Shandong YiXiing eCoach 45seat	2013	-	21,945	28 Jan 22	Poor	Poor

Conditions of Sales:

- The Buyer shall settle the payment to the Auctioneer by FPS or Cashier Order (* Cash or Cheque is unacceptable *). The Deposit for storage surcharged per each vehicle brought is HK\$3,500 to be paid by Cash or Crossed Cheque is required to guarantee the removal of the vehicle within two business days before 12th December 2025 at 16:00 from the date of auction. If the Buyer fails to remove the Goods within the Two (2) business days from the date of auction, the Auctioneer shall impose storage surcharge to the Buyer. Surcharge HK\$500 is made for each vehicle per calendar day. The Auctioneer shall refund the Deposit after deducting the surcharge (if any) without interest to the Buyer when the Buyer removes the Goods.
- Vehicle inspection can be conducted on 8 and 9 December 2025 at CLPP Tsing Yi Centre between 09:30-11:30 and 14:00-16:00 hours. (Contact persons: K.K. Fung at 2678-0735 or H.C. Ng at 2678-0736)
- Buyers are required to effect the transfer by producing original registration document under the name of new owner or produce scrap certificate as required for the seller to pursue with the de-registration formally with the authority, at the time of collecting of vehicles bought.
- Item 29-31 will be sold as scrap vehicles; buyers are required to effect the transfer by producing scrap certificate for the seller to pursue with the de-registration formally with the authority, at the time of collecting of vehicles bought. Relevant items will not provide accessories, i.e. charging cable.
- The seller will not provide jump-start assistance to the purchaser on sold vehicle / trailer while the purchaser collects them; towing / lifting arrangement for removal of sold vehicles / trailer to be borne by the purchaser.
- The vehicles information provided are in broad description for reference only. Any variance, defects and damages of the vehicles are to be as they stand and at buyer's risk immediately after the fall of the hammer.

拍賣條款:

- 買家須於拍賣完成後, 即時以 **轉數快或銀行本票** 支付成交金額以完成交易 (*** 現金或支票概不接受 ***)。倉儲費按金為每輛車HK\$3,500, 現金或支票均可接受。若買家未能於拍賣完成後二個工作天內12月12日下午4:00前取車, 拍賣行將向買家收取倉儲費。倉儲費為每輛車每天HK\$500。拍賣行將於買家取車時無息退還已扣除倉儲費 (如有) 的按金餘額。
- 睇車時間為 **2025年12月08日及09日** 上午9:30 - 11:30 及 下午2:00 - 4:00。睇車地點: 新界 青衣島 青衣路 69-79 號 中華電力 青衣中心。(聯絡人: 馮先生, 電話: 2678-0735 或 吳先生, 電話: 2678-0736)。
 - 車輛在提取時, 買家須出示買賣合約及新車主命名之車輛登記文件正本或有效之車輛拆毀證明書, 以便賣家向有關部門根查該車輛正式取消登記之記錄。
 - 車輛編號**29-31**號在提取時須出示有效之車輛拆毀證明書, 以便賣家向有關部門根查該車輛正式取消登記之記錄。相關商品不含配件, 亦稱充電線。
 - 賣家不會提供車輛啟動, 拖車或其他車輛遷移方式則由買家自行負責。
 - 此處提供之車輛資料僅供參考。車輛如有任何差異、缺陷或損壞, 在落錘後, 其存在的風險即由買家/成功競投者自行承擔。